
 
 
 
 
 
 
  
  
  
Vragen fractie Gemeentebelangen Westerveld t.b.v. de rondvraag van de Politieke Avond d.d. 21 
april 2020 
  
  
Aanleiding: 
Tot nu toe werd de inzameling van oud papier met veel enthousiasme grotendeels uitgevoerd door 
verenigingen en scholen uit de gemeente Westerveld. Dit vond plaats onder een subsidieregeling uit 
2002. Omdat de verenigingen en scholen in de afgelopen jaren altijd veel opbrengsten hadden, waren 
er in de begroting geen garantiesubsidies opgenomen. Niet door de dalende marktprijs voor oud papier 
zouden meerdere verenigingen en scholen in 2019 en 2020 gestopt zijn met het ophalen van oud 
papier, zij kunnen immers een beroep doen op de subsidieregeling , maar door brand bij 1 van 
de inzamelaars, werden de kosten te hoog voor Wapserveen en Uffelte.  Hierover zijn vragen 
gesteld aan het college. Tot grote teleurstelling van Gemeentebelangen werd besloten, zonder overleg 
met belanghebbenden, om over te gaan tot het invoeren van een extra container welke opgehaald zou 
worden door ROVA. 
  
  
Gemeentebelangen heeft de volgende vragen: 
  
. 
  

  
1.     Wat heeft het College ondernomen , nadat bleek dat door de coronacrisis de afspraak met 
belanghebbenden moest worden afgezegd. Zij geven aan overvallen te zijn door de beslissing 
van het College. Hoe heeft het College gecommuniceerd over de genomen beslissing?  
2.     Wat is de reden geweest de genomen beslissing toch terug te draaien? 
3.     Omdat de Rijksoverheid heeft besloten dat de inzameling van huishoudelijke afvalstoffen 
tijdens de coronacrisis gecontinueerd moet worden, kon dit besluit, volgens het College, niet 
wachten op de Voorjaarsrapportage 2020.  Dit zorgt voor veel onrust onder de inwoners. Veel 
oud papier verdwijnt nu in de grijze container. Immers het verzamelen en brengen naar het 
afvalstation in Havelte is geen optie voor inwoners zonder eigen vervoer en daarbij komt ook 
nog de enorme wachttijden voor het station door de genomen corona maatregelen. Erkent het 



College dat nu niemand meer weet wat de vervolgstappen zijn vooral nu er voorlopig 
helemaal geen op papier wordt opgehaald? 
4.  Hoe denkt het College op korte termijn toch tot een aanvaardbare oplossing te komen voor 
alle betrokkenen? 
5.     Is het College ervan doordrongen dat goede communicatie naar alle partijen een 
voorwaarde is? 
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